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osNovNA SroL-a ..L.rtJDEVIT c;A.r"
KRAPINA

ZAPISNIK

Sa 2 I . sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole <Ljudevit Gaj> Krapina odrZane 3 1 . 0l .

2019. s podetkorn Lr 18.00 sati u prostorijama Matidne Skole u Krapini.

Sjednici su nazodni dlanovi Skolskog odbora: Mira Benc, Helena Hudi, Katarina Posilovi6.
Ra.jna Presedki i Ivan Zubi(,

Uz ilanove Skolskog odbora sjednici sr-r nazodne ravnateljica Skole Dragica Belo5evid itajnica
Nevenka Krsnik

lzodni: Ivica Hr5ak i Suzana Pracaic

Preclsjednica Skolskog odbora otvara sj"eclnicu i pozdravlja sve prisLrtne. Konstatirala je da je sjednici
nazodrro 5 dlanova od ukupno 7 dlanova pa Skolski odbor rno2e donositi prarovaljane odluke.

Za danaSn ju s.jednicr"r usvo.jen je slijedeci

DNEVNI RBD:

7. Usva.ianje zapisnika sa 20. sjednice Skolskog odbora;
8. Dono5enje Godi5njeg obraduna Osnovne Skole ,.Ljudevit Gaj" Krapina za2018.

godinu:
9. Dono5enje Plana nabave 2a2019. godinu;
10. Dono5enje Statuta Osnovne Skole .,Ljudevit Gaj" Krapina;
I 1. Pitanja i prijedlozi

Ad.1 .) .Iednoglasno.ie usvojen zapisnik sa 20. siednice Skolskog odbora.

Ad.2.) Razmatrani su materijali vezani uz Godi5nji obradun Skole za 2018. godinu. Na upite
dlanova Skolskog odbora ravnateljica.ie dala po.iaSnienje nekih stavki iz GodiSnieg obraduna.

Nakon rasprave. na priiecllog ravnateljice Skolski odbor jeiednoglasno donio

ODLUKU
1. Donosi se Godi5nji obradun Osnovne Skole ,.Ljudevit Gaj" Krapina 2a2018. godinu.

2. Manjak prihoda od nefinancijske imovine 2a2018. godinu u iznosu od77.164. kuna
pokriva se iz viSka prihoda poslovanja koji iznosi 106.1 53. kune. Ostatak viSka prihoda u
iznosu od 28.989. kune koristit ie se za f-rnanciranie nabave nastavnih sredstava i

pomagala za unapredivanje nastave te poslovanja Skole.

Ad.3.) Ravnateljica je upoznalanazodne s prijedlogom Plana nabave 2a2019. godinu.
-Gda. Katarina Posilovii pita da li postoji moguinost da se zazamjenuprozora povuku
sredstva izEU fondova kako bi se planirani iznos upotrijebio u druge svrhe, npr. uredenje
trga.



-Ravnateljica iznosi da se preko osnir aca, Grada Krapine, pri javili pro.iekt za uredenje
Skolskog trga, jer.ie postojala \ eca nloguinost da ce to proci.
Nakon rasprave Skolski odbor.je.jednoglasno donio sliiedeiu

ODLUKU
Donosi se Plan nabar e osnovne Skole ,,Ljudevit Gaj" Krapina za2019. godinu.

Ad.'{.tskolski odbor je na 18. sjednici odrZano.i 11.12.2018. utvrdio Prijedlog StatutaSkole.
Tajrrica iznosi da smo na dana5njoj sjednici planirali donijeti Statut Skole, jer je 29.01 .2019.
odrZana sjednica Gradskog vijeia koji izdaje prethodnu suglasnost na prijedlog Statuta.
Danas. 31.01.2019", primili smo obavijest prodelnice Ureda za druStvene djelatnosti Grada
Krapine kojom nas obavje5tava da je na s.jednici Gradskog viieca donijet Zakljudak da se
r,rskracr-rie prethoclna suglasnost na Statute dvije gradskih Skola. Od Skola se traZi da se
clodatno razradi dlanak 63. Statuta vezano zil r,rednovanie dodatnih kompetenciia. kao inadin
rrednovanja prograrna rada te da se novi pri"jedlog Statr-rta u roku od 30 dana dostavi
Gradskom viieiu na prethodnu suglasnost.

Ad.4.) Pitanja i prijedloga nije bilo pa je predsjednica Skolskog odbora zakljudila sjednicu.

Zavr5eno u l9-15
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